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SK 0150/27/2009 
 

Protokół Nr XVII/2009 
z sesji Rady Gminy 

z dnia 2 lipca 2009 r. 
 

1. Otwarcie sesji i powitanie zebranych. 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
3. Wybór Sekretarza Obrad.  
4. Sprawozdanie z pracy międzysesyjnej: 

- Przewodniczącego Rady Gminy, 
- Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, 
- Przewodniczącego Komisji Oświaty, 
- Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, 
- Radnych, 
- Wójta Gminy. 

5. Wystąpienia sołtysów. 
6. Wolne wnioski i zapytania. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ nieruchomości 

zabudowanej.  
8. Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ nieruchomości 

zabudowanej.  
9. Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ w drodze bezprzetargowej 

udziału w prawie własności nieruchomości.  
10. Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości.  
11. Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia środków finansowych do Centralnego 

Wodociągu śuławskiego Spółka z o.o. w Nowym Dworze Gdańskim oraz 
upowaŜnienia Wójta Gminy Stare Pole do złoŜenia w imieniu gminy oświadczenia o 
objęciu udziałów w podwyŜszonym kapitale zakładowym Centralnego Wodociągu 
śuławskiego Spółka z o.o. w Nowym Dworze Gdańskim.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budŜetu gminy. 
13. Sprawozdanie z realizacji Planu Gospodarki Odpadami dla gminy Stare Pole w latach 

2007-2008 wraz z raportem z wykonania Programu Ochrony Środowiska. 
14. Odpowiedzi na wolne wnioski i zapytania. 
15. Komunikaty.  
16. Zatwierdzenie protokółu Nr XXVI/2009 z Sesji Rady Gminy z 8 czerwca 2009 r. 
17. Zamknięcie Sesji Rady Gminy.  

 
Ad.1. 

O godzinie 1400 Przewodniczący Rady Gminy otworzył XXVII sesję witając 
wszystkie zebrane osoby. 
 
Ad.2. 
  Na podstawie listy obecności stwierdził, Ŝe jest ona prawomocna do podejmowania 
uchwał. 
Ustawowy skład rady    - 15 
Obecnych  - 14 
Nieobecnych   - 1 
 
Nieobecny radny to Pan Wiesław Kujawa. 
 

Pan Przewodniczący zaproponował, aby wycofać z porządku obrad punkt 10 o 
brzmieniu „podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości”, gdyŜ w trakcie 
kompletowania dokumentów niezbędnych do wykupu działki nr 675 w Starym Polu 
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stwierdzono, iŜ w ewidencji gruntów i budynków prowadzonej przez Starostwo Powiatowe w 
Malborku funkcjonował błędny zapis odnośnie właściciela nieruchomości. W ewidencji jako 
właściciel figurował Pan Bielawski, a faktycznie właścicielem przedmiotowej nieruchomości 
jest od 1990 roku gmina Stare Pole. W związku z powyŜszym podjęcie uchwały jest 
bezprzedmiotowe.  
Za wycofaniem punktu 10 z porządku obrad głosowali jednogłośnie wszyscy radni – 14 osób 
za, 1 nieobecna. 
 
W związku z powyŜszym porządek obrad wyglądał następująco: 

1. Otwarcie sesji i powitanie zebranych. 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
3. Wybór Sekretarza Obrad.  
4. Sprawozdanie z pracy międzysesyjnej: 

- Przewodniczącego Rady Gminy, 
- Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, 
- Przewodniczącego Komisji Oświaty, 
- Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, 
- Radnych, 
- Wójta Gminy. 

5. Wystąpienia sołtysów. 
6. Wolne wnioski i zapytania. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ nieruchomości 

zabudowanej.  
8. Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ nieruchomości 

zabudowanej.  
9. Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ w drodze bezprzetargowej 

udziału w prawie własności nieruchomości.  
10. Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia środków finansowych do Centralnego 

Wodociągu śuławskiego Spółka z o.o. w Nowym Dworze Gdańskim oraz 
upowaŜnienia Wójta Gminy Stare Pole do złoŜenia w imieniu gminy oświadczenia o 
objęciu udziałów w podwyŜszonym kapitale zakładowym Centralnego Wodociągu 
śuławskiego Spółka z o.o. w Nowym Dworze Gdańskim.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budŜetu gminy. 
12. Sprawozdanie z realizacji Planu Gospodarki Odpadami dla gminy Stare Pole w latach 

2007-2008 wraz z raportem z wykonania Programu Ochrony Środowiska. 
13. Odpowiedzi na wolne wnioski i zapytania. 
14. Komunikaty.  
15. Zatwierdzenie protokółu Nr XXVI/2009 z Sesji Rady Gminy z 8 czerwca 2009 r. 
16. Zamknięcie Sesji Rady Gminy.  

 
Ad.3. 
 Na sekretarza obrad wybrano Panią Magdalenę Roman. Za jej kandydaturą głosowało 
14 osób, 1 nieobecna. 
 
Ad.4. 
 Sprawozdanie z pracy międzysesyjnej: 
1. Przewodniczący Rady Gminy: 

− udział w uroczystościach poŜegnalnych absolwentów gimnazjum i dzieci 
sześcioletnich w przedszkolu; 

− udział w „Nocy świętojańskiej”; 
− udział w sesjach Rady Powiatu, 
− dyŜury w Urzędzie Gminy. 

2. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej: 
− udział „Nocy Świętojańskiej”; 
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− posiedzenie Komisji Rewizyjnej; 
− poinformował, iŜ Pan Wiceprzewodniczący Rady Gminy na posiedzeniu Komisji 

Rewizyjnej przedstawił wniosek o przejęcie parku w Kaczynosie; Komisja Rewizyjna 
zobligowała się do poparcia tego wniosku. 

3. Przewodnicząca Komisji Oświaty: 
− posiedzenie Komisji Oświaty poświęcone sprawom bieŜącym oraz ochronie 

zabytków; 
− udział w zakończeniu roku szkolnego klas młodszych; 
− udział w „Nocy Świętojańskiej”. 

4. Przewodnicząca Komisji Rolnictwa: 
− posiedzenie Komisji Rolnictwa z udziałem Kierownika Posterunku Policji oraz 

Komendanta OSP w Starym Polu dotyczące bezpieczeństwa i ochrony 
przeciwpoŜarowej w gminie Stare Pole; 

− komisja pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał przedstawianych na posiedzeniu 
komisji; 

− udział w spotkaniu z sołtysami w sprawie funduszu sołeckiego oraz organizacji 
doŜynek gminnych; 

− udział w spotkaniach rady kobiet; 
− udział w promocji gminy na śuławskich Targach Rolnych w Starym Polu. 

5. Nikt z radnych nie zabrał głosu. 
6.Wójt przedstawił swoje sprawozdanie na piśmie. Do przedstawionych informacji nie 
zgłoszono zapytań ani uwag.  
 
Ad.5. 
 Nikt z sołtysów nie zabrał głosu. 
 
Ad.6. 
 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej miał zapytanie czy zostanie przestawiona tablica 
informacyjna opisująca połoŜenie gminy oraz czy został naprawiony chodnik do bloków 
cukrowniczych. 
 Pan Zdzisław Mikulak odpowiedział, Ŝe został naprawiony. 
 
Ad.7. 
 Pani Wiesława Maluga poinformowała, iŜ uchwała dotyczy bezprzetargowej 
sprzedaŜy gruntu oznaczonego jako działki 853/1, 853/2 i 853/3 w Starym Polu, na którym 
znajduje się część budynku restauracji. Z uwagi na to, iŜ nieruchomość nie moŜe zostać zbyta 
jako odrębna nieruchomość, a zostały spełnione przesłanki wynikające z art. 37 ust. 2 pkt 6 
ustawy o gospodarce nieruchomościami wnosi się o podjęcie uchwały. 
Do przedstawionych informacji nie zgłoszono Ŝadnych uwag ani zapytań. 
Uchwała nr XXVII/188/2009 w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ nieruchomości 
zabudowanej została podjęta jednogłośnie. Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, 1 
osoba nieobecna. Stanowi ona załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Ad.8. 
 Pani Wiesława Maluga poinformowała, iŜ nieruchomość zabudowana oznaczona nr 
24/14 połoŜona w miejscowości Królewo została przeznaczona do sprzedaŜy. Zgodnie z 
powołaną ustawą w podstawie prawnej zbycie następuje na rzecz najemcy Pana Ciciery. 
Do przedstawionych informacji nie zgłoszono Ŝadnych uwag ani zapytań. 
Uchwała nr XXVII/189/2009 w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ nieruchomości 
zabudowanej została podjęta jednogłośnie. Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, 1 
osoba nieobecna. Stanowi ona załącznik nr 2 do protokołu. 
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Ad.9. 
 Pani Wiesława Maluga poinformowała, iŜ przedmiotem bezprzetargowej sprzedaŜy 
jest 1/3 części w prawie własności działki zabudowanej znajdującej się w miejscowości 
Kikojty. SprzedaŜ udziału następuje na rzecz jednego ze współwłaścicieli. Zbycie 
nieruchomości w formie i na cel określony uchwałą zgodne jest z ustawą o gospodarce 
gminnej, o samorządzie gminnym i ustawą o gospodarce nieruchomościami.  
Do przedstawionych informacji nie zgłoszono Ŝadnych uwag ani zapytań. 
Uchwała nr XXVII/190/2009 w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ w drodze 
bezprzetargowej udziału w prawie własności nieruchomości została podjęta. Za podjęciem 
głosowało 13 radnych, 1 osoba się wstrzymała, 1 osoba nieobecna. Stanowi ona załącznik nr 
3 do protokołu. 
 
Ad.10. 
 Pani Wiesława Maluga poinformowała, iŜ uchwała w sprawie wniesienia środków 
finansowych na zadania inwestycyjne w Centralnym Wodociągu śuławskim oraz 
zwiększenie poprzez to liczbę udziałów w spółce była tematem posiedzenia komisji stałych 
Rady Gminy. Komisje nie wniosły uwag do przedłoŜonego projektu uchwały. 
Do przedstawionych informacji zgłoszono zapytania. 
 Radny Kazimierz Lipiec miał zapytanie jakiej wielkości są to środki, jak długo będą 
wnoszone oraz czy potrzebne będzie na to zaciągnięcie kredytu.  
 Pani Wiesława Maluga odpowiedziała, Ŝe to wynika z treści uchwały. Środki są 
rozłoŜone na 3 lata. Jest to łączna kwota 134.379 zł, czyli około 40 tyś rocznie. 
Więcej zapytań nie zgłoszono. 
Uchwała nr XXVII/191/2009 w sprawie wniesienia środków finansowych do Centralnego 
Wodociągu śuławskiego Spółka z o.o. w Nowym Dworze Gdańskim oraz upowaŜnienia 
Wójta Gminy Stare Pole do złoŜenia w imieniu gminy oświadczenia o objęciu udziałów w 
podwyŜszonym kapitale zakładowym Centralnego Wodociągu śuławskiego Spółka z o.o. w 
Nowym Dworze Gdańskim została podjęta jednogłośnie. Za podjęciem głosowało 14 
radnych, 1 osoba nieobecna. Stanowi ona załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Ad.11. 
 Pani Skarbnik poinformowała, iŜ nie będzie zmiany budŜetu omawianej na komisji w 
związku z wycofaną z porządku obrad uchwałą o nabyciu gruntu. Została podpisana umowa 
na wykonanie ścieŜki rowerowej w kierunku Ząbrowa. W związku z powyŜszym następuje 
dostosowanie wartości wydatków budŜetowych w 2009 r. do faktycznych kosztów tego 
zadania. Pierwotnie w budŜecie była kwota 1.500.000 zł na to zadanie. Obecnie koszt tego 
zadania zamknie się kwotą 1.250.000 zł. Nie jest znana informacja, czy to zadanie dostanie 
dofinansowanie z Regionalnego Programu Operacyjnego. W załączniku „wydatki wieloletnie, 
inwestycyjne” ujęty został wydatek związany z podjętą uchwałą w sprawie objęcia udziałów 
w CWś. Jest to kwota w wysokości 134.379 zł rozbita na 3 lata. W załączniku „projekty i 
programy realizowane z udziałem środków unijnych” wprowadzona została zmiana na 
program Kampania Promocyjna śuław, który gmina Stare Pole realizuje wspólnie z 6 innymi 
gminami województwa pomorskiego. Potrzebna jest deklaracja, Ŝe gmina Stare Pole ma 
zabezpieczony udział własny. 
Do przedstawionych informacji nie zgłoszono Ŝadnych uwag ani zapytań. 
Uchwała nr XXVII/192/2009 w sprawie zmiany budŜetu Gminy na 2009 rok została podjęta 
jednogłośnie. Za podjęciem głosowało 14 radnych, 1 osoba nieobecna. Stanowi ona załącznik 
nr 5 do protokołu. 
 
 
Ad.12. 
 Pani Lucyna Szymańska poinformowała, iŜ obowiązek sporządzania sprawozdania z 
Planu Gospodarki Odpadami i raportu z Programu Ochrony Środowiska wynika z przepisów 
z zakresu ochrony środowiska i gospodarki odpadami. Zarówno sprawozdanie jak i raport 
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zostały omówione na posiedzeniach komisji. Nie wniesiono Ŝądnych uwag. W związku z 
powyŜszym wnosi się o przyjęcie tego sprawozdania wraz z raportem.  
Do przedstawionych informacji nie zgłoszono Ŝądnych uwag oraz zapytań. 
Sprawozdanie z realizacji Planu Gospodarki Odpadami dla gminy Stare Pole w latach 2007-
2008 wraz z raportem z wykonania Programu Ochrony Środowiska zostało przyjęte 
jednogłośnie. Za przyjęciem głosowało 14 radnych, 1 osoba nieobecna. 
 
 
Ad.13. 
 Na zgłoszone zapytania odpowiedzi udzielił Wójt, który poinformował, Ŝe była 
propozycja przestawienia tablicy opisującej połoŜenie gminy po drugiej stronie ulicy. Jest to 
niemoŜliwe, gdyŜ tablica musi stać w bezpiecznej odległości, czyli 50 cm od chodnika.  
 Radna Magdalena Roman miała propozycję, aby postawić ją przed ogrodzeniem 
sklepu Pani Grabowskiej bądź przed lecznicą zwierząt na ulicy Marynarki Wojennej. 
 Wójt odpowiedział, Ŝe ten teren nie jest własnością gminy tylko Agencji 
Nieruchomości Rolnych, która musiałaby wyrazić zgodę. 
 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej powiedział, Ŝeby wystosować pismo do Agencji. 
 Wójt odpowiedział, Ŝe teren koło byłej lecznicy zwierząt w Starym Polu nie jest 
własnością Agencji Nieruchomości Rolnych tylko Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i 
Autostrad. W przypadku postawienia na terenie Zarządu Dróg tablicy musiałaby gmina 
uiszczać opłatę. 
 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zaproponował, aby gmina kosiła pobocza dróg 
krajowych, a w zamian GDDKiA nie będzie pobierała opłaty za teren pod tablicą. 
 Wójt odpowiedział, Ŝe Gmina wystosowała pismo do GDDKiA w celu zbudowania na 
drodze krajowej nr 22 zatoczek dla autobusów. Odpowiedzieli, Ŝe w tym roku jest to 
niemoŜliwe, gdyŜ nie posiadają środków finansowych na to zadanie. Zarząd Dróg 
zaproponował, aby podpisać umowę, na mocy której gmina będzie miała swobodę działania 
w odrąbie zatoczek. Oznacza to, iŜ gmina będzie mogła budować zatoczki i stawiać wiaty, ale 
na własny koszt. 
 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej miał zapytanie o kształtowanie się na koniec I 
półrocza spływu podatków. 
 Pani Skarbnik odpowiedziała, iŜ wpływ z podatku od osób fizycznych tzw.  PIT jest 
niŜszy niŜ w roku poprzednim. Dokładne informacje na temat stanu zadłuŜenia nie są jeszcze 
znane. Odwrotna jest sytuacja z wpływem z podatku od czynności prawnych tzw. CIT. 
Obecnie wykonanie podatków od czynności prawnych planowane na cały rok moŜe zostać 
wykonane na dzień 30.06 w około 100%. W zakresie podatku od spadku i darowizn został 
zwiększony na początku roku plan, gdyŜ kwota wcześniej planowana wpłynęła w pierwszym 
kwartale. W przypadku braku poprawy na rynku pracy zostanie zagroŜone zrealizowanie 
planu w podatku od osób fizycznych (PIT). W zakresie lokalnych podatków w gminie Stare 
Pole nie jest znana kwota zadłuŜenia. Do 25 lipca jest obowiązek wykonania sprawozdania za 
I półrocze. Po tym terminie zostanie sporządzona dla radnych informacja z wykonania 
budŜetu za pół roku. 
 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej miał zapytania: 

− czy moŜliwe byłoby wyznaczenie innej trasy dojazdowej niŜ przez ulicę Grunwaldzką 
dla samochodów cięŜarowych na stoiska wystawowe podczas targów rolniczych, gdyŜ 
zarywają pobocza i chodniki; 

− czy nie moŜna byłoby zrobić porządku ze studzienką na ulicy Grunwaldzkiej, gdyŜ 
wjazd na nią przez samochód grozi rozdarciem opony. 

 
Ad.14. 
 Przewodniczący Rady Gminy podziękował Panu Tadeuszowi Kaczorek za 
zorganizowanie uroczystości poŜegnania absolwentów gimnazjum, Pani Barbarze Szoska 
oraz Radzie Pedagogicznej za zorganizowanie uroczystości poŜegnania dzieci kończących 
przedszkole, pracownikom Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu za zorganizowanie „Nocy 
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Świętojańskiej”, kobietom ze Stowarzyszenia „Tradycja” za promowanie gminy na 
śuławskich Targach Rolnych. 
 Wójt poinformował, Ŝe od dnia 01.09 będzie kursował autobus do Ząbrowa, 
Kaczynosu, Złotowa. 
 Wiceprzewodniczący Rady Gminy miał zapytanie do Radnych Powiatowych, 
dlaczego nie zostały zebrane pobocza w gminie Stare Pole. Mieszkańcy gminy Stare Pole 
wyrazili chęć i pomoc w tym przedsięwzięciu, które zdeklarowali na wspólnym posiedzeniu 
Komisji Rolnictwa z Komisją Bezpieczeństwa Publicznego, Transportu i Komunikacji Rady 
Powiatu Malborskiego.  
 Pan Adam Kuliński poinformował, Ŝe po tym wspólnym posiedzeniu Komisja 
Powiatowa miała jedno posiedzenie wspólne z Komisją Monitoringu. Temat poboczy w 
gminie Stare Pole jednak nie został poruszony. Na nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu w lipcu 
Pan Adam Kuliński zapyta się Przewodniczącego Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, 
Transportu i Komunikacji Pana Andrzeja Małyj o zdjęcie poboczy w gminie Stare Pole. 
Koparka do zdejmowania poboczy pracuje obecnie na terenie gminy Lichnowy. 
Poinformował, iŜ w gminie Stare Pole teŜ będzie pracować, ale termin nie jest znany. O 
miejscu pracy koparki decyduje Dyrektor Pan Edward śak. Kwota przeznaczona na usunięcie 
poboczy w kaŜdej gminie to 3.800 zł. Priorytetem jest jednak ratowanie szpitala. Pan Adam 
Kuliński zastanawiał się, dlaczego poprzednie Rady Powiatu doprowadziły do zadłuŜenia 
szpitala. Gdy do Rady Powiatu dołączył Pan Adam Kuliński i Pan Marek Szczypior szpital 
był juŜ zadłuŜony na 33.000.000 zł. Pan Tadeusz Kaczorek był członkiem Rady Powiatu juŜ 
od 2 lat. Gmina Stare Pole przekazuje środki na remonty dróg powiatowych. Jednak są 
ograniczenia w działaniu, gdyŜ nie ma środków finansowych. Pierwsza kadencja Rady 
Powiatu doprowadziła szpital do zadłuŜenia na około 8.000.000zł. Druga kadencja była 
zadłuŜona na 33.000.000 zł. Kolejni dyrektorzy szpitala byli zatrudniani i utrzymywani na 
stanowiskach po znajomości. Nie posiadali odpowiednich kwalifikacji do zarządzania 
szpitalem. Dzięki obecnej radzie od 2 lat szpital prosperuje bardzo dobrze. Po tej sesji jest 
umówiony z Panem śakiem i przekaŜe mu pytania.  
 Wiceprzewodniczący Rady Gminy powiedział, Ŝe nie wiedział o tak ścisłym 
powiązaniu poboczy z polityką. Dodał, Ŝe musi wycofać się z deklaracji, gdyŜ od 
poniedziałku  zaczynają się intensywne prace polowe i nie będzie go stać na wysyłanie ludzi 
oraz sprzętu do ściągania poboczy, które są własnością powiatu.  
 Radny Krzysztof Piekart powiedział, Ŝe z jednej strony cieszy się, Ŝe ten problem jest 
poruszany, a z drugiej martwi go mały zasób funduszy przeznaczony na ten cel. Zwrócił 
uwagę na dziury na drogach powiatowych, które po deszczu zapełniają się wodą. 
 Pan Adam Kuliński powiedział, Ŝe na komisjach oni tylko rozmawiają, bo nie maja 
pieniędzy na działanie. Jak był 2 kadencje radnym w gminie to pracowało się mu bardzo 
dobrze, bo były pieniądze i moŜna było cos zrobić. 
 Wójt powiedział, Ŝe ciągle brakowało pieniędzy. Poinformował, Ŝe urządzenie 
zbierające pobocze pracowało na terenie gminy Stare Pole 3 dni na drodze w Szaleńcu. 
Dodał, Ŝe w przyszłych latach mało prawdopodobne będą budowy dróg w powiecie 
malborskim, gdyŜ wszystkie pieniądze idą na obdłuŜanie szpitala. Starostwo, aby wykonać 
remont dróg w gminie Stare Pole i Miłoradz musi zaciągnąć kredyt. Sytuacja budŜetowa 
starostwa jest nieciekawa. 
 Radny Krzysztof Piekart powiedział, aby nie liczyć na schetynówki, gdyŜ w obecnym 
czasie duŜo pieniędzy jest przeznaczanych na odszkodowania dla powodzian. 
 Przewodniczący Rady Gminy powiedział, Ŝe jest ogromna walka gminy Malbork o 
pieniądze na remont drogi do Szawałdu. Poza tym Starostwo Powiatowe musi mieć 
świadomość, Ŝe w przypadku przekroczenia 60% zadłuŜenia wchodzi komisarz.  
 Radny Adma Kuliński powiedział, Ŝe w pierwszej kolejności miałoby być ściągane 
pobocze na drodze Kaczynos Ząbrowo. Informował Dyrektora śaka, Ŝe Pan Jarosław 
Szturmowski daje sprzęt, 3 rolników z Królewa daje sprzęt, Klecie teŜ daje sprzęt. Dodał, Ŝe 
wicestarosta Pani Leszczyńska, w przeciwieństwie do starosty, nie jest za remontowaniem 
dróg.  
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 Wójt powiedział, Ŝe to od Zarządca Dróg decyduje, gdzie w pierwszej kolejności ma 
być zebrane pobocze.  
 Radny Kazimierz Lipiec powiedział, Ŝe na poprzedniej sesji został powołany fundusz 
sołecki. Zaproponował, aby spotkać się ze wszystkimi radami sołeckimi i porozmawiać o celu 
przeznaczenia tego funduszu.  
 Radna Beata Grzesik miała prośbę o podanie kosztu ściągnięcia poboczy oraz o koszt 
naprawy dziur w drodze.  
 Radna Magdalena Roman powiedział, Ŝe ludzie boją się jeździć autobusami Latochy, 
gdyŜ kierowcy bardzo szybko jeŜdŜą.   
 Przewodniczący Rady Gminy polecił Wójtowi, aby porozmawiał z prezesem firmy 
Latocha o wolniejszym prowadzeniu busów. 
 
Ad.15. 

Za zatwierdzeniem protokołu z XXVI sesji Rady Gminy z 8 czerwca 2009 r. 
głosowało 14 radnych, 1 osoba nieobecna. 
Przewodniczący Rady Gminy ogłosił przerwę wakacyjną do 20 sierpnia.  
 
Ad.16. 

Wobec wyczerpania się porządku obrad Przewodniczący zamknął XXVII sesję Rady 
Gminy o godzinie 1515. 
 
 
Protokół sporządziła: 
Katarzyna Golińska      
 
Sekretarz obrad     Przewodniczący Rady Gminy 
Magdalena Roman              Jan Pawlina 
 


